
PROTOKOL nr24/4/2017

z odbytego posiedzenia komisji rolnej i rozwoju gospodarczego
w dniu 27 czerwca 2017 roku.

W posiedzeniu uczestniczvli:

1. Mariusz Przybyszewski - Przewodnicz^cy komisji,
2. Bozena Karbowska - czlonek komisji,
3. Marianna Zaborowska - - «

4. Radosiaw Zioikowski - - «

5. Krystyna Walkowicz - - »> -•

oraz Wojt, Z-ca Wojta ,Skarbnik Gminy i Przewodnicz^ca Rady Gminy

Posiedzenie otworzyt i prowadzil przewodnicz^cy komisji.

Przedstawii nast^puj^cy porz^dek posiedzenia :

1. Analiza projektow uchwal na XXXIV sesj? Rady Gminy.

2. Sprawy rozne.

Komisjaprzyj^Ia jednoglosnie zaproponowany porz^dek posiedzenia.
Ad. 1

Komisja dokonala analizy przygotowanych projektow uchwal na XXXIV sesj?
w sprawach:

a/ uchylenia uchwal,

b/ przyj^cia regulaminu utrzymania czystoki i porz^dku na terenie Gminy
Wielgie,

c/okreslenia szczegolowego sposobu i zaki'esu swiadczenia usiug w zakresie
odbierania odpadow komunalnych od wtascicieli nieruchomosci na ktorej
zamieszkuj^ mieszkancy i od wtascicieli domkow letniskowych oraz innych
nieruchomosci wykorzystywanych na cele rekreacyjno - wypoczynkowe -
wykorzy sty wane jedynie przez cz^sc roku w zamian za uiszczon^ przez
wtasciciela nieruchomosci oplat? za gospodarowanie odpadami
komunalnymi,
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d/ terminu, cz^stotliwosci i trybu uiszczania optat za gospodarowanie odpadami
komunalnymi,

e/ o zmianie w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Wielgie na rok 2017,
Do przedstawionego projektu uchwaty w dyskusji Radni pytali, czy

mieszkancy Plonczyna i Wylazlowa ptac^ za badania sciekow w
oczyszczalniach.
Skarbnik odpowiedzial, ze mieszkancy nie plac^ za wykonywane prace, gdyz
oczyszczalnia jest na tak zwanym „roznichu i w chwili obecnej nie spelnia
okreslonych wymogow. Srodki finansowe przeznacza si^ na badania sciekow i

Obecny na komisji mieszkaniec Wielgiego zapytal, ile rodzin korzysta z
oczyszczalni.
Wojt poinformowal, ze do tych oczyszczalni podt^czonych jest 14 gospodarstw
domowych, w ktorych zamieszkuj^ 144 osoby.
Radny Ryszard Kurowski pytal, czy w br. budowane b^d^ przyzagrodowe
oczyszczalnie sciekow.
Skarbnik Gminy odpowiedzial, ze nie b^dzie budowy oczyszczalni, gdyz
czekamy na uruchomienie programu w celu pozyskania srodkow zewn^trznych
na ten cel.

Radny Ludwik Bienkowski pytal ile warstw asfaltu b?dzie polozonych na
drodze Witkowo-Czame.

Wojt b?d4 2 warstwy i grubosc 6 cm.
Dyskutowano rowniez o budowie drogi na ulicy Zrodlanej i Poprzecznej, gdzie
droga b^dzie budowana na odcinku ok 1 km.

f/.zmieniaj^ca Uchwal? Nr XXIX/166/2016 Rady Gminy Wielgie z dnia
28.12.2016r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Wielgie na lata 2017-2025

g/ okreslenia przystankow komunikacyjnych oraz warunkow i zasad korzystania
z przystankow, ktorych wlascicielem lub zarz^dzajqcym jest Gmina
Wielgie.

Ad.2

W sprawach roznych rozpatrywano nast^puj^ce zagadnienia;
1. Radna Marianna Zaborowska pytala o napraw? drogi w Czamem.
Wojt - przekazal, ze w I kolejnoki poprawiana b?dzie droga w Czamem.
W toku ogolnej dyskusji rozwazano spraw? nawozenia drog gmzem, obawiaj^c

si?, ze nie zostanie dostarczony na czas.
Wojt przekazal, ze gmz ma bye dostarczony do 15 lipca br. , jezeli wykonawca

nie wywi^e si? z terminu naliczane b?d4 kary.
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2. Radny Franciszek Jankowski zgtosil koniecznosc usuni^cia traw przy
drogach.

Wojt - prace w zakresie ci^cia chwastow na poboczach drog zostaty juz
rozpocz^te.

3. W toku ogolnej dyskusji analizowana byla sprawa dziatalnoki GOPS w
zakresie wolnych lokali, zwi^kszenia oplat za pobyt w Domach Pomocy
Spoiecznej, itp.

Wyjasnien na zapytania udzielal Kier. GOPS informuj^c, ze na chwil?
obecn^ gmina nie dysponuje wolnym lokalem socjalnym.
Wojt dodat, ze w przypadku potrzeby umieszczenia rodziny w takim lokalu
w pierwszej kolejnosci b^dzie to swietlica wiejska lub wynajem.
Radny Ludwik Bienkowski stwierdzit, ze przyjdzie czas na podj^cie decyzji
w sprawie budowy lokali socjalnych.

4. Wojt poinformowal o aktualnie prowadzonych pracach na terenie gminy tj,
prace porz^dkowe w parku Wielickim, obcinanie zarosli przy drogach,
budowa drogi Szczepanki-Ostrowite, biez^ce remonty drog, gmntu pod
budow? swietlicy w Nowej Wsi, dowozenia dzieci i mlodziezy do szkot
oraz przystankow autobusowych.

Na tym zakohczono posiedzenie komisji.

Protokolowala : Przewodnicz^cy komisji:

Grazyna jyszynska Mariusz Przybyszewski


